

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: COMPREHENSIVE LAND DEVELOPMENT AND INVESTMENT Date: 07-10-2024 01:17:58 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتكاملة لتطوير الاراضي والاستثمار التاريخ: 07-10-2024 01:17:58 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>COMPREHENSIVE LAND DEVELOPMENT AND INVESTMENT announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة المتكاملة لتطوير الاراضي والاستثمار عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 03-10-2024</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2024-10-03</p>
<p>Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position</p>	<p>الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي</p>
<p>Date: 06/10/2024 Reference No.: S Kh / 2024 / 38 Respected Securities Commission Respected Amman Stock Exchange General Disclosure Greetings and after, Based on the disclosure and transparency instructions, we would like to inform your esteemed body that on 03/10/2024, the company has completed the agreed upon procedures for the purpose of owning a company in the Greek Republic of Cyprus, where it is expected that the company's papers will be registered with full ownership of the Integrated Land Development and Investment Company during the coming period and according to the governmental procedures followed in the Greek Republic of Cyprus. The Board of Directors believes that the company's assets, which are represented by two plots of land located in strategic locations, can achieve future returns for the company through the sale or investment process. Please accept our respect and appreciation, Integrated Land Development and Investment Company General Manager Amjad Gharib Al- Bakri</p>	<p>التاريخ: 06/10/2024 اشارة رقم: ص خ / 2024 / 38 السادة / هيئة الاوراق المالية المحترمين السادة / بورصة عمان المحترمين افصاح عام تحية طيبة وبعد، استنادا الى تعليمات الافصاح والشفافية نود اعلم هيئتكم الموقرة بانه وبتاريخ 2024/10/03 قد اتمت الشركة الاجراءات المتفق عليها لغايات تملك شركة في جمهورية قبرص اليونانية حيث يتوقع ان يتم تسجيل اوراق الشركة بملكية كاملة للشركة المتكاملة لتطوير الاراضي و الاستثمار خلال الفترة القادمة و حسب الاجراءات الحكومية المتبعه في جمهورية قبرص اليونانية ويرى مجلس الادارة ان ممتلكات الشركة و التي تتمثل في قطعتين من الارض وتقعان في اماكن استراتيجية التي من الممكن من خلالها تحقيق عوائد مستقبلية للشركة من خلال عملية البيع او الاستثمار. وتفضلوا بقبول الاحترام والتقدير، الشركة المتكاملة لتطوير الاراضي والاستثمار المدير العام أمجد غريب البكري</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ismail Abdaljawad Ismail Alshafi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ismail Abdaljawad Ismail Alshafi</p>